
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 27.07.2012 ora 1000,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
iulie,conform convocatorului înregistrat sub numărul 3547/23.07.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri locali din totalul de 11 câți numără 
consiliul local,dl.Nicolescu fiind absent motivat,și dl.Lică Ioan. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecții sau adăugiri la procesul verbal al 
ședinței anterioare ,pus la dispoziția consilierilor.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate 
de voturi . 
 Dl.președinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare și este 
aprobată . 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  încetarea mandatului de consilier local al 
domnului Vlad Cosmin Marian. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena-Mădălina 
 

2.Proiect de hotărâre cu privire la validarea în funcția de consilier local a 
doamnei Defta Constanța. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena-Mădălina 
 

3.Proiect de hotărâre cu privire la desemnare reprezentant în Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară Oltul. 

 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena-Mădălina 
 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuție al bugetului 
local pe trim.II al anului 2012. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 

5.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea schimbării denumirii unităților de 
învățământ din comuna Cungrea,județul Olt. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 
 
              6.Proiect de hotarare cu privire la organizarea zilei comunei Cungrea FIII 
SATULUI ediția a V-a. 
                            Iniţiator:primar 
                           Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
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               7.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Domnii consilieri iau act de încetarea mandatului de consilier local al domnului 
Vlad Cosmin Marian. 
 Doamna Defta Constanța fiind validată în funcția de consilier local de către 
comisia de validare este invitată să depună jurământul. 
 După depunerea jurământului se prezintă referatele întocmite și se fac înscrieri 
la cuvânt. 
 D-na Nuțu:”Referitor la ziua comunei,dacă nu am fost consilier în mandatul 
trecut , nu știu cum se procedează.Aș vrea să știu ce intră suma de 20000 lei pentru ca 
am înțeles că se plătesc micii și berea.” 
 Dl.primar:”Nu.” 
 D-na Nuțu:”Eu am să mă abțin la acest punct.” 
 D-na Berbecaru:”Anul trecut nu a beneficiat toată lumea de tichete.” 
 Dl.Stancana:”Sunt de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi și vreau să 
fac referire la Școala Spătaru.Zic să rămână școala în condițiile în care toate posturile 
se mențin.Avem clauză în contractul cu Petrom să funcționeze măcar un an,în caz 
contrar vom fi nevoiți să dăm toți banii înapoi și o să fim puși în situația de a nu mai 
face nimic tot mandatul și poate nu o să mai avem bani nici pentru salariile 
angajaților.Al doilea motiv este că sunt din acest sat și am învățat în această școală,nu 
plătim energie electrică,căldură,arată bine și zic să fie menținută în continuare.” 
 D-na Nuțu:”Nu știu ce mai avem de discutat pe această temă pentru că rețeaua 
școlară a fost dată.Dl.Manolache de la inspectorat zice într-un fel,dar eu nu știu ce să 
zic.Dacă se menține școala cu elevi mai puțini eu nu-mi asum răspunderea.” 
 Dl.Niți:”Hotărârea Consiliului de Administrație care este?” 

Părinții ce vor ca un copil să fie în sat sau purtat pe drumuri? 
D-le Lică ,se spune că vreți să rămâneți acolo pentru că aveți salariul mare.” 
D-na Dicu:”Părinții spun că dacă nu se menține școala o să-i ducă la oraș.” 
D-na Nuțu:”Părinții hotărăsc binele copilului ,dacă să fie într-o clasă sau să fie 

patru clase într-una.Avem titularul și clasa.De ce să facem dublu simultan?Pentru câți 
elevi?” 

Dl.Stancana:”Și eu am învățat tot așa.Cei de acum de ce nu au luat capacitatea? 
Vreți s-o desființați!” 

Dl.Popa:”Nu transformați consiliul local într-o clacă.Vă exprimați civilizat prin 
vot.” 

Dl.Lică:”Școala Spătaru anul școlar trecut a funcționat cu 14 elevi și la 
grădiniță cu 10 copii.Avem și acum 14 cereri de înscriere la unitatea respectivă plus 
condițiile pe care le știți.Solicitările au fost făcute de părinți.Dacă nu rămâne 
școala,există pericolul ca o parte din copii să plece la oraș și atunci ar fi afectat 
numărul de elevi pe localitate.De la inspectorat ni s-a spus că putem face două corpuri  
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A și B ,fără a afecta hotărârea publicată în Monitorul Oficial.Se umblă numai la 
structura arondată.Chiar dacă avem două microbuze aș vrea să vă întreb cum o să 
transportați 14 elevi,10 preșcolari plus gimnaziul cu un singur microbuz?Nu este o 
dorința a mea să rămână școala,important e să funcționeze indiferent de cadrul 
didactic de acolo.” 

D-na Nuțu:”Atâta timp cât nu avem pe directorul școlii, nu ne putem 
pronunța.De ce nu este la ședință să ne spună situația reală cu copiii înscriși?” 

Dl.Niți:”Știa că se discută pe ordinea de zi.” 
Dl.Săndulescu:”Cu ziua comunei sunt de acord.Am fost de acord și la comisie 

și atunci când am adoptat bugetul local.Suma a fost mult prea mare și am hotărât să fie 
20000 lei.În proiectul de buget pe anul 2013 aș propune să mai scurtăm sărbătoarea 
pentru că banii de la bugetul local se adună prin efort și sudoare.Să nu mai facem ca în 
anii trecuți.Trebuie să se facă un program de către primar și viceprimar  să se știe de la 
ora la ora este solistul cutare.Să nu mai mergeți la soliștii care au mai fost și sunt 
scumpi.Aș propune să se aducă și trupe dance și soliști care să fie pe placul tuturor 
cetățenilor comunei de la tineri la bătrâni.Faceți contract cu o firmă ca să nu mai aveți 
probleme. 

Cu rețeaua școlară era bine să se fi făcut un istoric așa cum a fost aprobată să 
înțeleagă toată lumea și consilierii noi,pentru că nu știm prin câte ședințe am discutat 
această problemă.Rețeaua școlară a fost aprobată,dvs. veniți acum cu probleme pe 
care noi nu le-am știut.Contractul cu OMV Petrom pe care l-am citit prevede niște 
clauze,s-a încheiat după cum spuneți d-le primar și un act adițional .Nu e drept să spun 
că nu mi-aș dori un învățământ de calitate,dar sunt pus între ciocan și nicovală,copilul 
să fie educat,dar să fie și aproape de părinți,să nu mai meargă cu cheia legată de 
gât.Un învățământ de calitate implică elevul și clasa,dar la țară copilul mai are și alte 
obligații în gospodărie. 

D-na secretar și d-na jurist,dacă această hotărâre vine înapoi de la prefectură 
veți răspunde pentru asta.În mandatul trecut am fost catalogați drept cel mai slab 
consiliu cu cele mai multe acte trimise spre revocare. 

În condițiile  astea, că ați discutat cu inspectoratul școlar și cu juristul 
prefecturii sunt de acord.” 

Dl.Niți:”Contractul era valabil un an.” 
Dl.Săndulescu:”Banii ăștia ar fi trebuit investiți în cofinanțare ,dar sunt de 

acord ,cu condiția să nu-i dăm înapoi.” 
Dl.Popa:”Referitor la ziua comunei se va face un dosar și dacă nu este în regulă 

cei care organizează răspund penal în fața organelor competente ale statului.Sunt 
direct răspunzători. 

Cu școala,calitatea procesului educațional nu depinde numai de comasare . 
Profesori universitari au învățat simultan.Urlă toată presa că s-au desființat peste 200 
de școli.Noua organizare are în plan să se înființeze din nou ca și spitatelele care s-au  
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   închis și acum se redeschid.Eu susțin ca să rămână școala ca un cadru  care a lucrat 
5 decenii în școală.Sunt de acord să fie două corpuri A și B.Ce motive avem să luăm 
copiii și să-i plimbăm de acolo acolo ,când au cadru didactic calificat și condiții ca la 
oraș.” 

Se trece la vot. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la  încetarea mandatului de consilier local al 

domnului Vlad Cosmin Marian. 
 

2.Proiect de hotărâre cu privire la validarea în funcția de consilier local a 
doamnei Defta Constanța-9 pentru. 
 

3.Proiect de hotărâre cu privire la desemnare reprezentant în Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară Oltul-10 pentru. 
 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuție al bugetului 
local pe trim.II al anului 2012-10 pentru. 
                                

5.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea schimbării denumirii unităților de 
învățământ din comuna Cungrea,județul Olt-10 pentru. 

 
              6.Proiect de hotarare cu privire la organizarea zilei comunei Cungrea FIII 
SATULUI ediția a V-a-9 pentru,o abținere d-na Nuțu. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                    Președinte,                                   Secretar, 
                  Dumitru POPA                     Gabriela ANDRONIE 
 
 


